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Č. j.:     OUVB – 984/2023 
PID:     DXWX3OP1LGVW  
SPIS č. 11/23 

 
Z Á P I S  

z 5. jednání Zastupitelstva obce Velké Březno, 
které se konalo dne 13. 3. 2023 od 17:00 hodin 

 v zasedací síni Obecního úřadu Velké Březno 

Jednání se účastnilo 15 z 15 zastupitelů, a proto bylo usnášeníschopné, 

Omluveni: 0 

Veřejnost: 1 občan 
Hosté: npor. Bc. P… F….. – Policie ČR, Ing. D.., pan Z….. – ČEZ-energetické služby 

 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 17:00 hod. 
 
K bodu programu 1 – Zahájení 

Starostka zahájila 5. zasedání Zastupitelstva obce Velké Březno, konstatovala, že informace o 
konání 5. zasedání zastupitelstva obce byla v souladu s § 93 odst. 1 zákona o obcích zveřejněna 
na úřední desce obecního úřadu dne 1. 3. 2023, tedy ve lhůtě 7 dní před konáním zasedání. 
Všem zastupitelům byly zaslány přístupy k podkladům k dnešnímu jednání.  

Starostka konstatovala, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen panem Janem 
Šotkou a Mgr. Lenkou Šidákovou. Zápis je k dispozici na obecním úřadě k nahlédnutí. Proti 
zápisu nebyly vzneseny námitky, tudíž se pokládá za schválený.  

Starostka konstatovala, že dle prezenční listiny je přítomno dnešního jednání 15 z 15 zastu-
pitelů. 

Starostka dále konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, a proto je 
zastupitelstvo obce podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. Zapisovatelkou                 
5. zasedání zastupitelstva obce určila PhDr. Pavlínu Linkovou. Dále informovala přítomné, že 
pro účely pořízení zápisu bude celé jednání nahráváno na diktafon a po pořízení zápisu a jeho 
podepsání ověřovateli, bude zvukový záznam smazán, a to z toho důvodu, že obecní úřad není 
schopen uchovat zvukový záznam jako dokument zastupitelstva v anonymizované podobě. 

Starostka na jednání přivítala pana npor. Bc. P…. F………. zástupce velitele OO PČR Střekov, 
který seznámil zastupitele s důvody ukončení nájmu služebny ve Valtířově a dopadu tohoto 
opatření na život obyvatel naší obce. 
Bc. F…… konstatoval, že policejní prostory ve Valtířově jsou minimálně využívané ze strany 
PČR a dotázal se, zda obec Velké Březno by měla jiné možnosti, jak by mohly být tyto prostory 
využívány. Doplnil, že není záměrem Policie ČR zrušit policejní stanici ani není záměrem 
omezovat činnost Policie ČR v obci Velké Březno.  
Pan Dvořák st. konstatoval, že z obce mizí služby, lékaři, lékárna. Doplnil, že pokud se služebna 
zruší, bude se velmi těžko obnovovat, proto nesouhlasí se zrušením služebny. 
Bc. F….. omluvil nepřítomnost pana ředitele, který měl naléhavý případ z důvodu tragické 
dopravní nehody na dálnici. Na námitku pana Dvořáka st. odpověděl, že skutečně záleží na 
rozhodnutí zastupitelstva, pokud zastupitelstvo vysloví nesouhlas, služebna zůstane. Dále 
doplnil, pokud obec nabídne policii jednu místnost, jsou ochotni ji zařídit a držet tam občas 
službu. 
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Pan Jungbauer se dotázal na nápad trestní činnosti za poslední cca 3 roky a zda by tuto informaci 
zaslal obci Velké Březno. 
Bc. F……. odpověděl, že trestná činnost na teritoriu Velkého Března je cca 10 trestných činů 
za rok, současně doporučil webové stránky – mapa kriminality, kde lze identifikovat místa, 
druh množství trestné činnosti za každý rok.  
Starostka poděkovala Bc. F………. za podání vysvětlení a rozloučila se s ním.  
Bez usnesení. 

Starostka na jednání přivítala zástupce společnosti ČEZ Energetické služby, s.r.o., pana                  
Ing. D….. a pana Z………, kteří zastupitele seznámili s nabídkou na rekonstrukci veřejného 
osvětlení pod názvem „VO za korunu“. 
Ing. D……. k věci uvedl, že stávající svítidla by vyměnili za svítidla LED bez investičních 
nákladů obce. Doplnil, že se v podstatě jedná o operativní leasing. 10 let budou svítidla 
majetkem naší firmy, poté má obec možnost si je odkoupit.  
Pan Kolman se dotázal, zda již obec nebude platit Eltodu. 
Mgr. Kulhánek vysvětlil, že firma bude instalovat a 10 let spravovat pouze svítidla, nikoli 
sloupy a kabely.  
Starostka doplnila, že by se jednalo o výměnu cca 438 svítidel.  
Následně došlo k diskusi mezi zastupiteli ohledně ceny služby, nákladů a následné úspory pro 
obec. Zastupitelé se shodli na tom, že zásadní je snížit spotřebu energie tím, že VO bude LED.  
Zastupitelé byli informováni o typech svítidel, kterými by firma naše sloupy osadila. 
Pan Z……. doplnil, že se dříve neřešilo světelné znečištění a obce osazovaly VO svítidly, ve 
kterých bylo hodně modré barvy. Naše svítidla již mají zabarvení do žluta, což je v souladu 
s požadavky na ochranu proti světelnému znečištění. 
Tajemník se dotázal, jak lze předloženou nabídku řešit z hlediska zákona o zadávání veřejných 
zakázek. 
Ing. D…… odpověděl, že některé obce provedly nejprve průzkum trhu a následně vypsaly 
veřejnou zakázku. Doplnil, že životnost svítidla je cca 100 000 hodin, což je téměř 20 let, 
důležitý je předřadník, který se dá vyměnit a jeho cena je cca 1000 Kč. 
Mgr. Kulhánek se dotázal, zda jako vlastníci tohoto zařízení, je budete mít pojištěné pro případ, 
že se to zařízení rozbije. 
Ing. D….. odpověděl ano, máme pojistku proti živelním katastrofám. Dále doplnil, že v ceně 
zakázky je demontáž starého svítidla včetně jeho likvidace, montáž nového a servis, dále 
konstatoval, že poruchu lze nahlásit i přes QR kód instalovaný na sloupu VO a doplnil, že lze i 
přednastavit systém svícení na cca 20 % např. v nočních hodinách. 
Pan Jungbauer namítl, že pokud půjdeme do tohoto programu ztrácíme nárok na dotaci. 
Starostka odpověděla ano, ale v rámci národního plánu obnovy jsou tak přísné podmínky, že 
málokdo je schopen splnit dotační podmínka a získat nárok na plnou dotaci.  
Pan Dvořák st. se dotázal, zda je firma schopna dát množstevní slevu. 
Ing. D….. odpověděl, že lze předpokládat, že do soutěže půjdou s obměněnou cenou.  
Starostka se dotázala, jaká je lhůta realizace, pokud by firma se svou nabídkou vyhrála.  
Ing. D….. odpověděl, že realizace by proběhla v průběhu dvou měsíců. 
Starostka poděkovala zástupcům ČEZ – energetické služby za podání vysvětlení a rozloučila 
se s nimi.  
Bez usnesení  
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Ověřovatelé, návrhová komise, program jednání 

Starostka navrhla zvolit za skrutátory a ověřovatele zápisu ze zasedání zastupitelstva obce                 
pana Jaromíra Dvořáka st. a pana Jaromíra Dvořáka ml. 
Dále navrhla zvolit návrhovou komisi pro návrh usnesení ze zasedání zastupitelstva obce ve 
složení pan Karel Jungbauer, pan Ivan Mottl a pan Petr Žižka s tím, že funkci předsedy komise 
bude zastávat pan Jungbauer. 
Současně navrhla, aby v případě, že v průběhu diskuse nebude navržena změna či doplnění 
usnesení, nemusel předseda návrhové komise přednášet návrh usnesení.  
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo jiný návrh.  
Nikdo neměl návrh ani připomínku.  
Starostka dala hlasovat.  
Usnesení 59/2023 
Ověřovatelé a návrhová komise 
Zastupitelstvo obce Velké Březno  
I.  Schvaluje: 
    1. Ověřovatele a skrutátory 5. zasedání zastupitelstva obce ve složení:   
        Pan Jaromír Dvořák st. a pan Jaromír Dvořák ml. 
    2. Návrhovou komisi pro návrh usnesení z 5. zasedání zastupitelstva obce ve složení:  
        předseda - pan Karel Jungbauer, členové - pan Ivan Mottl a pan Petr Žižka. 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 15 hlasy 
 
Starostka předložila ke schválení program jednání ve znění obsaženém na pozvánce. Současně 
vyzvala zastupitele, aby si opravili rok u Dotačního programu z 2022 na 2023. 
Starostka se dotázala, zda má někdo návrh na doplnění programu, dotaz nebo připomínku? 
Nikdo neměl připomínku. 
Usnesení 60/2023 
Zastupitelstvo obce Velké Březno schvaluje program 5. zasedání: 
1. Zahájení 

• Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
• Schválení programu jednání 

2. Finanční záležitosti: 
• Návrh na poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu pořádání sportovních a 

kulturních akcí v roce 2023 
• Rozpočtové opatření č. 2/2023 

3. Různé 
• Informace o počtu veřejných zakázek zadaných obcí Velké Březno v roce 2022 
• Doplnění jednacího řádu Zastupitelstva obce Velké Březno 

4. Zprávy starostky 
5. Dotazy členů zastupitelstva 
6. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály  
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 15 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato.  

Bod programu 2 – Finanční záležitosti 

Starostka předložila zastupitelstvu k projednání návrh na poskytnutí dotace z dotačního 
programu Dotačního programu na podporu pořádání sportovních a kulturních akcí v roce 2023. 
Konstatovala, že Komise kultury, školství, mládeže, sportu a životního prostředí, předložila radě 
obce k projednání a ke schválení návrh na stanovení výše dotací, posouzených dle příslušných 
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pravidel platných ke dni 2. 2. 2023. Doplnila, že Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce 
poskytnout dotaci  ve výši 50.000 Kč společnosti Morpheus Art, s.r.o. 
Bez diskuze. 
Usnesení 61/2023 
Návrh na poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu pořádání sportovních a 
kulturních akcí v roce 2023. 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.  Schvaluje 
    poskytnutí dotace na rok 2023 z dotačního programu obce na podporu pořádání  
    sportovních a kulturních akcí ve výši 50.000 Kč na akci hudební setkání 12 (2023),  
    společnosti Morpheus Art, s.r.o, se sídlem Vodařská 128, Ústí nad Labem,  
    IČO: 287 93 787. 
II. Ukládá 
     Haně Fuchsové, vedoucí finančního úseku OÚ, 
     zabezpečit uzavření smlouvy o poskytnutí dotace.                                             T: 30. 6. 2023 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato všemi hlasy 

Starostka předložila zastupitelstvu k projednání  rozpočtové opatření č. 2/2023. Konstatovala, že 
tímto rozpočtovým opatřením dojde jak k navýšení příjmů o 1.716.927 Kč, tak i k navýšení 
výdajů o 1.716.927 Kč. Doplnila, že rada obce doporučuje rozpočtové opatření schválit. 
Kolman – byly tam 4 položky, náklady na přestupkové řízení Malé Březno, o co se jedná?  
Starostka doplnila, že se jedná o přenesenou působnost na úseku přestupků, kterou realizujeme 
za obec Malé Březno na základě veřejnoprávní smlouvy  
Usnesení 62/2023 
Rozpočtové opatření č. 2/2023. 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a 
I.   Schvaluje 
     Rozpočtové opatření č. 2/2023. 
II. Ukládá  
     Haně Fuchsové, vedoucí FÚ OÚ, 
     zabezpečit zveřejnění schváleného rozpočtového opatření na úřední desce.       T: 31. 3. 2023 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 
 
Bod programu 3. Různé 

Starostka předložila zastupitelstvu obce k projednání informaci o počtu veřejných zakázek 
zadaných obcí Velké Březno v roce 2022. Konstatovala, že v hodnoceném období byly 2 
zakázky zadány dle zákona 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek. 14 veřejných zakázek 
bylo zadáno v režimu zakázek malého rozsahu, tedy podle Směrnice č. 1/2021, z toho 2 zakázky 
byly zrušeny a jedna zakázka nebyla realizována. Doplnila, že v roce 2022 bylo realizováno 
celkem 1438 veřejných zakázek v celkové hodnotě 28.594.652,75 Kč včetně DPH. V 898 
případech se jednalo o dílčí plnění z již uzavřených smluv a doplatek za opravu venkovního 
schodiště v restauraci Tivoli (zakázka z roku 2021), v celkové hodnotě 17.301.912,55 Kč 
včetně DPH. Dále doplnila, že ze zbývajících 540 veřejných zakázek bylo 11 zadáno výzvou 
k podání nabídky na plnění zakázky malého rozsahu v celkové hodnotě 4.671.918,21 Kč bez 
DPH (5.653.021,04 Kč s DPH), z toho 6 zakázek bylo na stavební práce a 5 zakázek bylo na 
dodávky nebo služby a 529 zakázek v celkové hodnotě 5.693.719,16 Kč včetně DPH, bylo 
zadáno přímo určenému dodavateli.  
Bez diskuze. 
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Usnesení 63/2023 
Informace o počtu veřejných zakázek zadaných obcí Velké Březno v roce 2022 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo informaci o počtu veřejných zakázek zadaných 
obcí Velké Březno v roce 2022 a o způsobu jejich zadání a tuto 
I.   Bere na vědomí 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato všemi hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu obce k projednání návrh pana Kolmana na úpravu Jednacího 
řádu Zastupitelstva obce Velké Březno. Konstatovala, že tento návrh obsahuje „speciální 
úpravu“ postupu při projednání žádostí občanů podaných v souladu s ustanovením § 16 odst. 2 
písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích. Doplnila, že navržený doplněk koncentruje do 
jednoho článku standardní postup projednání, který je obsahem stávajícího jednacího řádu. Dále 
doplnila, že usnesení navržené panem Kolmanem opět obsahuje principy zákazu svobodného 
rozhodování zastupitele k projednávané problematice, což bylo předmětem kritiky při jednání 
zastupitelstva dne 30.01.2023. Dále doplnila, že rada obce doporučuje zastupitelstvu obce jako 
první hlasovat o Alt. 2 navrženého usnesení. 
Bez diskuze. 
Usnesení 64/2023 
Doplnění jednacího řádu Zastupitelstva obce Velké Březno. 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo návrh na doplnění jednacího řádu podaný panem 
Kolmanem a  
I.  Schvaluje 
    doplnění čl. 10 Jednacího řádu zastupitelstva obce Velké Březno o bod 3, který zní: 
    Písemné podněty a návrhy občanů podané formou kvalifikované žádosti podle §16 odst. 2     
    písm. f) zákona o obcích, předsedající přítomným zastupitelům a veřejnosti přečte celým  
    názvem samostatného bodu a (pokud je to možné) stručně popíše důležité části, které jsou v  
    podnětu nebo návrhu požadovány. Následně předsedající zahájí rozpravu (věcné projedná- 
    ní), která se řídí jednacím řádem. Nedojde-li k žádné úpravě podnětu či návrhu novými 
    požadavky zastupitelů, předsedající ukončí rozpravu a zahájí hlasování dle dalších  
    bodů jedna ho řádu. 
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 15 hlasů proti: 0 hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato všemi hlasy. 
 
Bod programu 5. Zprávy starostky 

Starostka informovala zastupitele o tom, že pan tajemník by do konce roku 2023 rád ukončil 
pracovní poměr, proto bude vyhlášeno výběrové řízení na pozici nového tajemníka.  

Starostka informovala zastupitele o jednání s firmou G-servis Praha, která realizuje průzkumy 
a následně provádí odstranění bývalých skládek, které jsou vedeny jako historická zátěž. 
Doplnila že v obci se jedná o dvě místa, a to plocha autoservisu Gregi (soukromý pozemek) a 
pozemek obce – bývalý Nisan. Vznesla dotaz, zda by na Nisanu bylo vhodné udělat průzkum a 
zjistit co je tam uloženo anebo s tím nedělat nic. Doplnila, že dotace jsou i na průzkum, takže 
náklad obce by byl v řádech desetitisíců.  
Pan Dvořák st. se dotázal, zda v ceně jsou i rozbory vývrtu. 
Starostka odpověděla ano, na základě analýzy obsahu sondy nám doporučí, co s tím dále dělat. 
Pan Dvořák doporučuje sondu provést.  
Mgr. Kulhánek i Ing. Fiala podporují provedení průzkumu. 
Starostka se zavázala, že bude ve věci jednat. 

Starostka informovala zastupitele, že dne 14.03.2023 proběhne jednání se zástupci pivovaru, 
kterého se za obec zúčastní starostka, Mgr. Kulhánek, Bc. Katzerová. Doplnila, že poprvé 
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budou přítomni statutární zástupci, kteří mohou rozhodovat. Účelem je dosáhnout uzavření 
zastupitelstvem schválené dohody o narovnání a jednat o úpravě stávající smlouvy o čištění 
odpadních vod. 
Pan Kolman se dotázal, zda bude také jednáno s AVE ohledně aktualizace smlouvy. 
Starostka odpověděla, že ano, ale nyní je nutné řešit důležitější problémy. Doplnila, že jednání 
s AVE je dlouhodobá záležitost, bude to spíše věc na příští rok.  

Starostka informovala zastupitele, že obec ukončila smlouvy na IT služby s firmou JM POST, 
která je bude zajišťovat ještě do konce dubna 2023. Doplnila, že jednáme s jinou firmou, která 
nám stejné služby zajistí zhruba za poloviční cenu. Na objednávku nám provede analýzu 
současného stavu a zajistí chod služeb v dosavadním rozsahu. Následně obec vyhlásí výběrové 
řízení na dodavatel IT služeb, aby mohla být uzavřena řádná smlouva.  
Pan Kolman  požaduje informaci o závěrech z jednání s novou firmou, neboť by rád posoudil, 
zda nabízená služby odpovídají potřebám obce. 

Starostka informovala zastupitele, že dne 22.03.2023 proběhne kontrola naší jednotky sboru 
dobrovolných hasičů. Doplnila, že se jedná standardní kontroly z vedení HZS kraje. 

Starostka informovala zastupitele, že zatím prostřednictvím e-mailu obdržela informaci, že obci 
byla přiznána dotace na multifunkční hřiště ve Valtířově.  
Pan Dvořák ml. se dotázal, zda bude osvětlené. 
Starostka odpověděla, že se s tím v projektu nepočítá. 
Pan Šotka se dotázal, zda tam lze umístit solární lampy. 
Starostka odpověděla, že je to řešení, ale až na něj bude obec mít. Doplnila, že obec na zkoušku 
instalovala dvě u cyklostezky. V zimě se stalo, kdy cca měsíc nesvítilo slunce, že ani po dni, 
kdy slunce svítilo se nestihly dobít. Proto bylo nutné je na týden odstavit a až poté, byť 
s problémy, je znovu „nahodit“.  

Starostka informovala zastupitele, že zítra, tedy 14.03.2023 proběhne první jednání se 
zhotovitelem stavby „Valtířov - přepojení odpadních vod“ o přípravě a vlastním průběhu 
stavby.  

Starostka informovala zastupitele o tzv. „sdílených bankomatech“. V bývalých obchodních 
centrech KB likviduje funkční bankomaty, spojila se s dalšími bankami a dohodla se s nimi na 
jejich sdílení. Tyto bankomaty nabízí menším městům, kde bankomaty chybí. Starostka proto 
oslovila konkrétního pracovníka KB, s žádostí, zda a za jakých podmínek by bylo možné tento 
bankomat umístit v naší obci.  

Starostka se obrátila na zastupitele s žádostí, aby navrhli, jak motivovat občany, aby více 
zapojili do správy obce. Jako příklad uvedla participativní rozpočet.  

Mgr. Kulhánek informoval zastupitele, že na stránkách obce jsou k dispozici aktualizované 
„tzv. projektové karty“. Doplnil, že nejvýznamnější změnou je přiznání dotace na dětské hřiště 
ve Valtířově. 

Bod programu 6. Dotazy členů zastupitelstva 

Starostka dotázala přítomných členů zastupitelstva obce, zda mají připomínky ke správě obce, 
které nesouvisí s dnes projednávanými materiály.  

Pan Dvořák st. se dotázal, jak to vypadá se střechou na ČOV - zatéká tam. 
Bc. Katzerová odpověděla, že nyní se řeší projektová dokumentace obnovy střechy s tím, že 
bychom ji do budoucna chtěli využít k instalaci fotovoltaiky. 
Pan Dvořák st. namítl, že zatéká do laboratoře a proto by bylo dobré, střechu co nejdříve opravit. 
Doplnil, že se domnívá, že střecha, vzhledem ke své orientaci, není pro umístění 
fotovoltaických panelů příliš vhodná. 
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Pan Dvořák st. konstatoval, že již v minulosti poukázal na to, že na ČOV je „skladiště“ 
nepotřebných věcí a dotázal se, zda je to uklizeno. 
Pan Mottl odpověděl, že se to řeší. 

Ing. Fiala se dotázal, zda nový vrt drtič je využíván na plnou kapacitu, zda je již napojen na 
vodovodní řad. 
Bc. Katzerová odpověděla, že zatím ne, ke zlepšení nedojde pokud nenahradíme stávající 
potrubí potrubím s větším průměrem, a to je v řešení. 

Pan Kolman se dotázal, kdy bude slibovaná vodovodní přípojka k jeho domu. 
Bc. Katzerová odpověděla, že se to řeší, měla by být do léta. 

Ing. Fiala se dotázal, jak dlouho bude ležet dřevo u trati po pokácených stromech.  
Starostka odpověděla, že nechceme aby lipové dřevo “skončilo v kamnech“, proto jsme jej 
nabídli řezbářům. Větve uklidí naši dělníci, hasiči rozřežou kmeny, aby bylo možné je odvézt 
neboť již máme kupce, který si dřevo odveze a uhradí. Předpokládáme, že do konce příštího 
týdne to bude uklizené.  

Pan Kolman konstatoval, že v souvislostí s přípravou rozpočtu paní Kratochvílová hovořila o 
nabídce firmy, která upraví sběrná hnízda v obci.  
Mgr. Kulhánek odpověděl, že se změnili dotační podmínky v náš neprospěch, sběrná hnízda 
z nich vypadla, ale v létě bude nová výzva. 

Pan Šotka se dotázal, zda je něco nového ohledně zastávky Vítov. 

Starostka odpověděla, že příprava byla zastavena, neboť na původně projektovaném místě 
……….. vybudovali sjezd. Projektant zastávku posunul, s tímto umístěním však ……….. ml. i 
……………. nesouhlasí. Doplnila, že ………. st., nabídli umístit zastávku na části jejich 
pozemku, ten však pravděpodobně pro vybudování zastávky stačit nebude. 

Pan Žižka upozornil na skutečnost, že ústecký kraj „rozjíždí“ dotační program na přípravu 
projektů s tím, že příjem žádostí do 03.05.2023, což je velmi krátká doba. 
Starostka odpověděla, že by bylo možné to napasovat na územní plán, zjistí ve čtvrtek 
podmínky, za kterých je možné obdržet dotaci na nový územní plán. Tajemník upozornil, že 
následná realizace je do r. 2024, což není reálné stihnout. 
Starostka doplnila, že můžeme čerpat dotaci jen na jednu akci, ve čtvrtek zjistí podmínky, zda 
je možné ji využít i na likvidaci staré jídelny. 

Pan Kolman se dotázal na „novinky“ ohledně budovy Selectu. 

Starostka odpověděla, že mluvila s odhadcem, který si objekt prohlédl, jednal s panem ………, 
zatím je to v řešení nyní zpracovává odhad. 

Pan Dvořák st. upozornil na likvidaci azbestu při bourání staré školní jídelny. Má za to, že  
rozpočet není reálně postaven na to, aby mohla být stavba řádně zlikvidována. Současně předal 
starostce kontakt na firmu, která se zabývá likvidací staveb obsahujících azbest. 
Starostka odpověděla, že máme tipy na několik firem, které likvidují takové objekty obsahující 
azbest. 
Tajemník doplnil, že kontaktoval Ing. …………, který má tyto skutečnosti zmapované, a který 
pro obec připravuje zadávací podmínky a výběrové řízení. 

Pan Žižka se dotázal, zda již byl zadán požadavek  na zjednosměrnění Školní ulice. 
Starostka odpověděla, že doposud ne, stále hledáme dopravního inženýra, který by návrh 
zpracoval. Jedním z vytipovaných je Ing. ………, který na náš dotaz doposud nereagoval. 
Doplnila, že touto otázkou se zabývá paní Jelínková. 
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Pan Dvořák st. upozornil na křížení komunikací ve valtířovské kolonii (kolem domu kde bydlí 
………..), kde je vybudováno neprůhledné vysoké oplocení, díky kterému projíždějící nevidí, 
zda jede něco zprava. Je jen otázkou času, kdy dojde k nehodě. Zastupitele se shodli na tom, že 
by tam obec měla instalovat buď značku, nebo retardér anebo zrcadlo.  

Starostka informovala zastupitele o schůzce s novým velitelem dopravní služby PČR s tím, že 
je velká šance realizovat různé možnosti v dopravě (např. zpomalovací prahy, radary, retardéry, 
semafory apod.). 

Starostka konstatovala, že z minulého jednání byly evidovány tyto dotazy:  

Pan Kolman se dotázal, zda z důvodů zdražování energií, došlo ke změnám nájemních smluv, 
které má obec uzavřeny s podnikatelskými subjekty, a ve kterých jsou náklady na energie 
stanoveny paušální částkou (např. Zahradní 182). 
Odpověď: Kontrolou bylo zjištěno, že se jedná o firmu Pampeliška a firmu Vepryk, návrhem 
na úpravu výše paušálu se bude zabývat rada obce dne 20.03.2023 

Pan Dvořák st. se dotázal kdy bude řešeno poškozené zábradlí u kina. 
Odpověď: Výměna zábradlí byla dohodnuta s firmou Zajpt. Pan …………, majitel přilehlého 
domu však požaduje osadit zábradlí ochranou proti vodě, která při deštích odstřikuje od 
pneumatik projíždějících vozidel. Vzhledem k tomu, že požadavek pana ………….. zásadně 
prodraží celou zakázku, bylo dohodnuto, že pan ………….. se domluví s panem Zajptem na 
tom, jak zábradlí upravit, aby vyhovovalo vzhledově i funkčně a zakázku uhradí.  

Pan Dvořák st. požádal o připomenutí paní Katzerové, aby mu předala jím požadované 
podklady týkající se ČOV - Splněno. 

Mgr. Kulhánek upozornil na zničené pozemky „za tratí“, které rozryla divoká prasata a vyzval 
zastupitele, aby navrhli, jak tuto situaci řešit. Pan Dvořák ml. navrhl instalovat pachové 
ohradníky. 
Odpověď: Paní Kratochvílová kontaktovala Odbor životního prostředí Magistrátu Ústí nad 
Labem a dotázala se na možnost instalace pachových ohradníků. Paní ……………, která má 
tuto činnost v gesci, sdělila paní Kratochvílové, že mají pachové odpuzovače k dispozici, a že 
se máme spojit s mysliveckým sdružením, které nám určí místa, kde tyto odpuzovače osadit.  
Kontaktovali jsme proto pana …………, který je revírníkem do konce března 2023, ten však 
odmítl obci pomoci. Pan Kratochvílová proto kontaktovala pány ……….. a ……….., zda nám 
pomohou s instalací ohradníků. Dohodli se na tom, že až nám Magistrát vydá ohradníky, tak se 
domluvíme na dalším postupu. Proto byla paní ……………. dotázána, kdy si můžeme 
vyzvednou pachové ohradníky. Datum vyzvednutí nám doposud nebyl sdělen. 

Bod programu 7. připomínky občanů  

Starostka informovala přítomné nečleny zastupitelstva – občany obce i ty, kteří nejsou občany 
obce, ale v obci vlastní nemovitost, že mohou vznést připomínku nebo dotaz týkající se správy 
obce, nesouvisející s projednávanými materiály dnešního zastupitelstva. 

Paní ……… vznesla dotaz, zda obec bude osazovat odpuzovače prasat i v kolonce okolo 
dětského hřiště. 
Starostka odpověděla, že pokud bude dostatek odpuzovačů, tak ano. 

Paní ……… se dotázala, kdy bude provedena rekonstrukce oken u nich v domě. 
Starostka odpověděla, že je to v plánu ještě letos, na konkrétní termín se zeptá paní Křivánkové 
a telefonicky jej paní …….. sdělí.   
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Starostka konstatovala, že byl vyčerpán schválený program jednání, ukončila 5. schůzi 
zastupitelstva obce a poděkovala přítomným za účast. Doplnila, že příští, 6. jednání 
zastupitelstva, je plánováno na 15. května 2023 od 17:00 hod., v zasedací místnosti obecního 
úřadu.  
 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:12 hod.  
 
 
 
        
 
       Jaromír Dvořák st.                                                               Jaromír Dvořák ml.  
         ověřovatel zápisu                                        ověřovatel zápisu 
           
 
 
 
 
 
 
       Zuzana Mendlová, DiS.                                                       Mgr. Michal Kulhánek  
              starostka obce                                       místostarosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 13. 3. 2023 
PhDr. Pavlína Linková 


